
 

 

Golf Club Danois - Cote d´Azur 
 

 

 

Ordinær Generalforsamling 25.marts 2023 kl 10.30 

 

 

Mødet blev afholdt på Le Manoir de L`Etrang 26250 Mougins 

 

På mødet deltog 21 medlemmer 

 

1. Valg af dirigent 

Mogens Holten blev enstemmigt valgt som dirigent. 

Mogens Holten kunne konstatere at indkaldelsen til 

generalforsamling var udsendt rettidigt. 

 

2. Beretning om klubbens virke i det forløbne år (Indlæg 

fra turneringslederne) 

 

Formanden Mads Barslund gennemgik den i indkaldelsen 

medsendte beretning for 2022. Formanden lagde stor vægt 

på de faldende aktiviteter og deltagere i klubbens 

aktiviteter. Han foreslog at man på mødet diskuterede 

denne problematik og klubbens fremtid under punktet 

eventuelt. Der var enighed om dette. 

 

Inger Rask Turneringsleder for aktiviteter på Le 

Provencal Golf 9 huller: 

Den ugentlige turnering afvikles hver tirsdag hvor der 

spilles 9 huller med efterfølgende frokost. Der er i 

omkring 10-20 glade deltagere hver gang.  

I året er afviklet 40 matcher med 535 deltagere. 

Inger gav udtryk for at man forsat ikke mærker 

anerkendelse af 9 hullers aktiviteter i klubben. 

Inger orienterede om problematikker omkring handicap 

regulering - gammelt system kontra det nye VHS system. 

Medlemmer af GCD og som også er medlem af en dansk klub 

bliver automatisk reguleret via golfboks. Medlemmer af 

GCD som ikke er medlem af en dansk klub kan ikke 

reguleres automatisk i Golfboks pga af den nuværende 

aftale mellem ejere af Golfboks og GCD. Medlemmer af GCD 

opfordres til medlemskab af det franske FFG og benytte 



 

 

deres app Caddy eller medlemskab af det danske Green 

Value, til VHS regulering. I det omfang det er muligt 

regulerer turneringslederne alle spillere til VHS 

systemet. 

 

18 hullers turneringer: 

18 hullers turneringer afvikles hver torsdag på udvalgte 

baner i området. 

De ugentlige 18 hullers turneringer som afholdes på 

forskellige baner har fortsat for få deltagere hvilket 

medfører at matcher jævnligt bliver aflyst. 

Turneringslederne Asger Hansen og Karen Rygaard har 

foretaget en undersøgelse af hvilke baner klubbens 

medlemmer prioriterer at spille og vil fremover forsøge 

at tilgodese disse ønsker. 

Resten af året planlægges 18 hullers matcher hver uge, 

hvor der ikke er min 6 deltagere spilles så vidt muligt 

”privat match” 

 

Formanden understregede at klubbens turneringsledere er 

klubbens helte - uden dem ingen klub.  

 

Bestyrelsesn turneringer:  

Kønnenes Kamp 

Club Danois og GCD`s fælles turnering (Provence Open) 

Nykredit Open 

Nordic Cup 

Welcome Back turnering 

Formanden orienterede om at disse turneringer ligeså 

havde faldende deltagere og dermed faldende interesse for 

sponsorer. BIL fortsætter som sponsor på Nordic Cup - 

Nykredit fortsætter som sponsor for Nykredit open samt 

andre matcher. 

 

Formanden takkede sponsorerne for deres bidrag i året der 

gik. 

 

Formandens beretning blev enstemmigt godkendt.  

 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til 

godkendelse. 



 

 

 

Connie Rasmussen, kasser, gennemgik regnskabet for 2022 

som blev enstemmigt godkendt 

 

4. Fastlæggelse af budget for 2024 samt justeret budget 

for 2023. Beslutning om regulering af kontingent for 2023 

i henhold til bestyrelsens forslag. 

 

Connie Rasmussen gennemgik budget for 2024. 

Budget for 2024 blev godkendt. 

Adgang til klubbens formue af den til en hver tid 

siddende kasser blev godkendt. 

Bestyrelsens forslag om nedsættelse af kontingent til 50€ 

årligt blev godkendt. 

 

5 Forslag fra medlemmer: 

Der var ingen indkomne forslag. 

 

6. Valg af bestyrelse: 

 

Mads Barslund, Lonnie Westrin Byford, Henrik Fuglsang, 

Mette Aaby, Dorte Munck ønskede alle genvalg - alle blev 

enstemmigt genvalgt. 

Connie Rasmussen ønskede ikke genvalg. 

Formanden takkede Connie Rasmussen for det store arbejde 

som klubbens kasser. 

Bestyrelsen foreslog Søren Høgh som nyt bestyrelsesmedlem 

- forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 

7. Valg af revisor og revisor suppleant. 

 

Revisor for klubbens regnskab Hans Nielsen ønskede ikke 

genvalg. 

Bestyrelsen foreslog Søren Meldgaard som ny revisor - 

forslaget blev enstemmigt godkendt.  

 

8. Eventuelt 

Formanden forslog en debat om klubbens aktiviteter og 

fremtid. 

På opfordring kom flere forslag fra deltagerne: 



 

 

*Bestyrelsen skal være mere synlig og deltage i klubbens 

turneringer. 

*Medlemmerne skal være mere aktive. 

*Mulighed for herre at spille fra rød tee. 

*Scramble a deux på flere turneringer evt til Nordic Cup. 

*Tilflyttere til området skal tages i hånden for at lære 

vores klub at kende. 

*Mere aktiv opfølgning på nye medlemmer. 

*Af hensyn til yngre medlemmer bosiddende i DK skal der 

satses mere på sommergolfen. 

*I erkendelse af at det er svært at få nye yngre 

medlemmer til klubben skal der i højere grad gøres noget 

for, at klubbens medlemmer er glade for at være 

medlemmer. 

Formanden takkede for en god debat og pointerede at vi er 

en klub, at der ikke er dem og os og at det er op til 

alle at sikre at vores klub fortsætter. 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden under 

generalforsamlingen. 

 

9. Afsluttende kommentarer: 

 

Formanden kondolerede Tommy Munk Jakobsens pludselige 

død. 

 

Formanden takkede Myrna Hald, Connie Rasmussen og Mogens 

Holten for deres indsats. 

 

Formanden overleverede “Sørens Fad” til Else Skønnemand 

til evigt eje. 

 

Referent Mette Aaby - 27. Marts 2023 

 

Dirigent Mogens Holten 


